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Wiewiórki z BiaÅ‚ki donoszÄ…, Å¼e Hanna Sztuka ma byÄ‡ zatrudniona w Stadninie Koni BiaÅ‚ka.
Widziano jÄ… tam, jak jÄ… oprowadzaÅ‚ po gospodarstwie sam prezes MaÅ‚opolskiej Hodowli
RoÅ›lin, której to spóÅ‚ce podlega obecnie BiaÅ‚ka, byÅ‚y prezes KOWR, Piotr Serafin. W jakim
charakterze ma byÄ‡ zatrudniona, czy jako hodowca od koni arabskich, czy jako kierownik stadniny,
czy na jakimÅ› innym etacie &ndash; tego nie wiem. Bez wzglÄ™du na to, jakie to ma byÄ‡
stanowisko, fakt jej ewentualnego zatrudnienia w paÅ„stwowej stadninie, podlegÅ‚ej kontroli KOWR,
musi budziÄ‡ sprzeciw. Dlaczego?

PrzypomnÄ™, Å¼e Hanna Sztuka zostaÅ‚a zatrudniona w SK MichaÅ‚ów przez byÅ‚ego prezesa tej
stadniny, a protegowanego byÅ‚ego ministra rolnictwa Krzysztofa Jurgiela - Macieja Grzechnika.
Po odwoÅ‚aniu tego drugiego z funkcji prezesa stadniny, zostaÅ‚a zwolniona dyscyplinarnie z pracy
w MichaÅ‚owie. Nie chciaÅ‚a siÄ™ z tym pogodziÄ‡ i nadal siÄ™ nie godzi, co wyraÅ¼aÅ‚o siÄ™ i
wyraÅ¼a dwojako. Po pierwsze, nie chciaÅ‚a oddaÄ‡ rzeczy powierzone jej przez StadninÄ™ Koni
MichaÅ‚ów, takich jak: telefon komórkowy, aparat fotograficzny wraz z obiektywem, kluczyki do
samochodu Nissan Pathfinder, pilot do bramy garaÅ¼owej oraz laptop. Ta sprawa zakoÅ„czyÅ‚a
siÄ™ w sÄ…dzie. PisaÅ‚em o tym w tekÅ›cie &bdquo;Winna przywÅ‚aszczenia&rdquo; (18 IX 2019).
SÄ…d uznaÅ‚ jÄ… winnÄ… przywÅ‚aszczenia, ale poniewaÅ¼ wartoÅ›Ä‡ materialna owych
przywÅ‚aszczonych rzeczy nie byÅ‚a wielka (niecaÅ‚e 13 tys. zÅ‚), a stadnina je odzyskaÅ‚a przed
procesem, warunkowo umorzyÅ‚ postÄ™powanie karne wobec Hanny Sztuki na okres próbny
jednego roku. Drugi wyraz to fakt, Å¼e Hanna Sztuka nie chce zwolniÄ‡ mieszkania
sÅ‚uÅ¼bowego w MichaÅ‚owiem, za które nie pÅ‚aci czynszu. Tak siÄ™ dzieje do dziÅ›. Ta sprawa
teÅ¼ trafiÅ‚a do sÄ…du. Jest wyrok sÄ…dowy i nakaz komorniczy. Jednak komornik nie moÅ¼e
wyegzekwowaÄ‡ nakazu, gdyÅ¼ uniemoÅ¼liwiajÄ… mu to przepisy ustawy covidowej,
zabraniajÄ…cej dokonywania eksmisji w czasie pandemii. No i trzeci aspekt tej sprawy. ByÅ‚y
prezes SK MichaÅ‚ów zostaÅ‚ oskarÅ¼ony przez prokuratora (sprawa jest w toku) miÄ™dzy innymi
o podrobienie dokumentów dotyczÄ…cych dzierÅ¼awy ogiera Equator. PisaÅ‚em o tym w tekÅ›cie
pt. &bdquo;ByÅ‚y prezes SK MichaÅ‚ów przed sÄ…dem&rdquo; (28 V 2021). W akcie oskarÅ¼enia
czytamy, Å¼e Maciej G. jest oskarÅ¼ony m.in. o to, Å¼e:W bliÅ¼ej nieustalonym miejscu i
dacie, lecz w okresie pomiÄ™dzy 26 sierpnia 2018 roku, a 4 paÅºdziernika 2018 roku
podrobiÅ‚ umowÄ™ dotyczÄ…cÄ… ogiera czystej krwi arabskiej E (Equatora &ndash; przyp.
mój) zawartÄ… pomiÄ™dzy StadninÄ… M (MichaÅ‚ów) a A (chodzi o Al Sheik Stud z Izraela) 
poprzez antydatowanie tej umowy jako zawartej w grudniu 2017 roku, a takÅ¼e zÅ‚oÅ¼enie
swojego podpisu oraz opatrzenie pieczÄ™ciÄ… Prezesa ZarzÄ…du w/w SpóÅ‚ki, a 
nastÄ™pnie tak podrobiony dokument uÅ¼yÅ‚ jako autentyczny celem wÅ‚Ä…czenie go do
dokumentacji SpóÅ‚ki M (MichaÅ‚ów) dla potwierdzenia, iÅ¼ zostaÅ‚a zawarta umowa, o której
mowa wyÅ¼ej, tj. o przestÄ™pstwo z art. 270 par. 1 k.k.
 Co ma z tym wspólnego Hanna Sztuka? Jako hodowca nie mogÅ‚a nie wiedzieÄ‡, co siÄ™ dzieje z
tej klasy reproduktorem, ogierem czoÅ‚owym w stadninie, w której nadzorowaÅ‚o hodowlÄ™.
ZresztÄ… umów dzierÅ¼awnych, do których podpisy strony dzierÅ¼awiÄ…cej byÅ‚y dostarczane
przez Macieja G. juÅ¼ po jego odwoÅ‚aniu, w postaci skanów, byÅ‚o wiÄ™cej. Dlaczego prokurator
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oskarÅ¼a Macieja G. tylko o jedno faÅ‚szerstwo &ndash; diabli wiedzÄ…. Wszyscy zaÅ› wiedzÄ…,
Å¼e Hanna Sztuka i Maciej G., stanowili zgrany duet i oboje ponoszÄ… za to odpowiedzialnoÅ›Ä‡.
TakÅ¼e za to, Å¼e wynik finansowy spóÅ‚ki SK MichaÅ‚ów w wyniku ich rzÄ…dów zrobiÅ‚ siÄ™
ujemny (1 276 tys. zÅ‚ straty), chociaÅ¼ wczeÅ›niej (za prezesowania Jerzego BiaÅ‚oboka) byÅ‚a
to spóÅ‚ka przynoszÄ…ca zawsze dochód.  Wszystkie te czynniki powinny stanowiÄ‡ podstawÄ™
do tego, aby KOWR nie zezwoliÅ‚ na ponowne zatrudnienie Hanny Sztuki w jakiejkolwiek podlegÅ‚ej
mu jednostce.  Zapewne jednak tak siÄ™ nie stanie. Zapewne Hanna Sztuka zostanie zatrudniona w
BiaÅ‚ce. Dlaczego mnie to nie dziwi? Po pierwsze dlatego, Å¼e KOWR nie ma nic do powiedzenia w
sprawach kadrowych w podlegÅ‚ych sobie jednostkach. Powiem wiÄ™cej, nie chce mieÄ‡ nic do
powiedzenia. UrzÄ™dnicy pracujÄ…cy w KOWR chcÄ… mieÄ‡ dobre pensje i Å›wiÄ™ty spokój. A
Å¼e w stadninach i stadach ogierów dzieje siÄ™ Åºle, Å¼e róÅ¼ni lokalni poÅ¼al siÄ™ BoÅ¼e
politycy  traktujÄ™ te spóÅ‚ki jak swój prywatny folwark &ndash; trudno.  Tak jest cena rzÄ…dów
PiS. Trzeba siedzieÄ‡ cicho i nie przeciwstawiaÄ‡ siÄ™ tym szkodliwym praktykom, by nie straciÄ‡
stoÅ‚ka.W takim kraju Å¼yjemy.Marek Szewczyk   
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